
Minnesanteckningar 

Anhörigråd 18 / 12 - 15 

Plats : Skytten 

Deltagare : 3 anhöriga representerade , Bbv 14, Maskrosen och 

Ventilen. 

Enhetschef : Marie-Louise Johansson, Kerstin Isaksson 

Mas : Jennie Eriksson  

Anhörigsamordnare: Karin Olofsson 

Kort från förra träffen : De anhöriga tyckte det var värdefullt med 

detta råd, möjlighet för utbyte av information, träffa andra i likartad 

situation etc. 

Mas : Jennie Eriksson presenterar sig som ny Mas i kommunen. Hon 

berättar om nutrition, om statistiska förbättringar vad gäller antal 

boende med risk för undernäring i särskilda boenden( från 69 

personer i risk från en mätning till 53 personer i nästa mätning), lite 

om munhälsa och blir en del resonemang om den mat som kommer 

med lunch och middagsvagn från tillagningskök varje dag. En anhörig 

har uppmärksammat att det ibland är ” kökets val ” och har 

funderingar om detta – kostchef säger vid förfrågan att detta är 

endast för skolan ( tex vid ” klämdag” ). 

Anhörigsamordnare :Karin Olofsson berättar om sitt uppdrag, syftet 

med anhörigstöd, vad det anhörigstöd kan vara och lämnar också 

över broschyren som gjorts. 

Vi resonerar därefter om olika förbättringsområden bla. möjlighet att 

ordna med bloggar på våra boenden – ett exempel från ett boende i 

Skellefteå beskrivs , Kulturinslag, dagliga aktiviteter och nutrition. 



Anhöriga tar upp en del funderingar – tips till personal tex : vad gäller 

utevistelse – att tänka på HUR man erbjuder detta , att det ibland kan 

vara möjligt att låna tex en gryta av en pensionär om något särskilt 

ska kokas . Att personal gör avledande manövrar/ tar emot den 

boende när anhöriga varit ute dem så att avskedet blir smidigt. 

Beslut : Karin Olofsson deltar vid dessa träffar. 

 

Nästa anhörigråd : 26 / 2 – 16 kl.10.00 på Smedsberget 

 

Vid pennan : Marie-Louise Johansson 

 

 


